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 الملخص:
جياهلث هذً الدراسة نلاضد الأشرةة هدهرها في جحليق الأنو هالسلم الاجحهاعي، فحددت في نتحذها 

نتحذها الذاىي أدر الأهل نفهوم كل نو الأشرةة، هالسلم الاجحهاعي، هنلاضد الشرىعة، هةييث الدراسة في 
الأشرةة المتاحة هالمحرنة في جحليق نلاضد الشرىعة، هفي نتحذها الذالخ ةييث الدراسة أدر الأشرةة 
المتاحة هالمحرنة على الأنو الاجحهاعي هالاكحطادو، حيخ جوضلث هذً الدراسة إلى جهلة نو الملاضد 

يسل هالمال، هلهذً الملاضد ةالغ الأدر في للأشرةة جحهذل في جحليق نلطد حفظ الدىو هاليفس هالعلل هال
 جحليق السلم الاجحهاعي في الدهلة.

 هكد اجتع التاحذان في هذً الدراسة الميهجان الاسحلرائي هالححليلي لتيان هذً اًدار.
 

   كلمات مفتاحية:  
 

The impact of drinks on achieving security and social peace in the light of the purposes of the 
sharia 

Abstract: 
This study deals with the purposes of the thesis in achieving the research in the fields of drinking، 

social peace، and the purposes of the law. The study in its second topic in the section on supervising 

the prohibited and prohibited on social and economic security. Soul, mind and blade, and for these 

purposes. 

In this study, the researchers followed the inductive and analytical methods to explain these effects. 

 

Keywords: drinks, peace, social, purposes, security. 
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